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Strängnäs Fotoklubb medlemsmöte 2014-11-19 i Klubblokalen, Strängnäs  

Minnesanteckningar 

Närvarande: Mattias, Peter,Kjell, Lef, Thorbjörn, Eva-Lis, Birgitta; Björn, Göran, Jan 

Detta disskuterades under mötet: 

Vad ska vi göra/jobba med/inte gjort i klubben? 

1. Klubbkänsla 
2. Facebooksida. Finns två ingångar. En grupp och en öppen sida. 
3. Fotomaraton: en besvikelse att det inte blev av 
4. Webbsidan måste vara mera aktuell inte gammalt ’shit’bara. In med nytt material 
5. Lightroom – kan bli en aktivitet kanske??? 
6. Styrelseprotokoller ska vara ute på webben 
7. Agenda för/inför  återkommande träffar 
8. Hemliga styrelsemöten (för mycket folk) ????? 
9. Årets aktivitet ’Klubben fyller ju 70 år’ dålig besökt. Planderades väl men inte ens bland 

medlemmar fick klubben gehör. Många få medlemmar kom till föredragen. Även publiken 
uteblev i stort.  

10. Thorshälla, festen inget blev av utav olika anledningar. 
11. Glöggkväll efter nästa styrelsemöte 17/12. 
12. Göra något i samband med aktiviteter på stan. 
13. Ingen ta på sig något och sedan fullföljas det inte  
14. Vår ambition är att kunna träffas på bestämnda tider och i samband med detta bestämmer 

nästkommande aktivitet. (fika på stan, ta bilder på ngt, följa ngt evenemang etc) 

15. Det händer för lite i klubben 
16. Efterlyses bilder på styrelsen (webb/Fb) 
17. Studiefotografering  den 01/12 då Leif ta med sig sin studiegrupp. 

18. Vad får man ta för bilder ? I vilket sammanhang och omgivning? Föredrag av Kjell den 

26/11 18.00 klubblokalen .Vilka regler gäller? 

Ovan har tagits upp av närvarande medlemmar och vi bestämnde två aktiviteter . Det kom även fram 
att inte enbart styrelsen kan och orkar ta åt sig uppgifter,  lösa och driva  dessa. Medlemmarna 
behöver i större grad hänga med och lösa vissa uppgifter/arrangemang som styrelsen jobbar fram. 
Det kan inte enbart ligga styrelsen åt att driva fam och fullfölja olika kreativa förslag och idéer. 

 

Det var ett bra möte Vid penna Peter Hudatzky 

 

 


